
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 21. januar 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 516 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF). 

 

Spørgsmål nr. 516:  

”Ministeren oplyser i svar på SUU alm. del - spm. 85, at ministeren vil skrive til de 18 

kommuner, der har valgt ikke at videreføre klippekortsordningen, for at få en uddy-

bet forklaring på, hvorfor den enkelte kommune ikke har fortsat ordningen. Vil mini-

steren sende kommunernes svar til udvalget, når ministeren har modtaget dem, led-

saget af ministerens bemærkninger til svarene?” 

 

Svar: 

I mit brev til Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg af den 30. januar 2020 oriente-

rede jeg udvalget om, at KL har foretaget en registreringsfejl i forbindelse med opgø-

relsen af antallet af kommuner, der ikke har valgt at videreføre klippekortet til pleje-

hjemsbeboerne. Der er således 17 kommuner, der ikke har valgt at videreføre ordnin-

gen. 

 

Når vi har modtaget alle de 17 kommuners svar på, hvorfor de ikke har valgt at vide-

reføre klippekortet til plejehjemsbeboerne, så vil jeg gerne videresende svarene til 

Sundheds- og Ældreudvalget.  

 

 

 

Med venlig hilsen 
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